

# 国际泌尿系统杂志

INTERNATIONAL JOURNAL OF UROLOGY AND NEPHROLOGY

双月刊 1981 年创刊 第 37 卷 第 4 期 2017 年 7 月 15 日出版



杂志微信

## 主 管

中华人民共和国国家卫生和计划生育委员会

## 主 办

中华医学学会

100710, 北京市东四西大街 42 号

湖南省医学会

410008, 湖南省长沙市湘雅路 30 号

## 顾 问

那彦群 叶章群 孙颖浩 梅长林

## 社 长

阎翰

## 总 编辑

齐琳

## 编 辑 部 主任

陈合群

## 编 辑

《国际泌尿系统杂志》编辑委员会

410014, 湖南省长沙市马王堆南路 80 号

电话(传真): (0731) 84472665

网址: www.gjmnxtzz.com

## 出 版

国际泌尿系统杂志编辑部

410014 湖南省长沙市马王堆南路 80 号

电话(传真): (0731) 84472665

## 印 刷

湖南农科院印刷厂

## 广 告 经 营 许 可 证

4301002013000059

## 发 行

国内: 长沙市报刊发行局

国外: 中国国际图书贸易集团有限公司

[6699 (RM)]

## 订 购

全国各地邮政局

## 邮 发 代 号

42 - 80

## 定 价

16.00 元/册 全年 96 元

## 中国标准连续出版物号

ISSN 1673-4416  
CN43-1460/R

## 2017 年版权归中华医学会所有

未经授权, 不得转载、摘编本刊文章, 不得使用本刊的版式设计

除非特别声明, 本刊刊出的所有文章不代表中华医学  
会和本刊编委会的观点

本刊如有印装质量问题, 请向国际泌尿系统杂志编辑  
部调换

万方数据

## 目 次

### 论著

双氢睾酮和氟他胺干预前列腺癌细胞 LNCaP 线粒体内还原型谷胱甘肽的变化	481
谢蛟魁 陈海文 张胜茹 等	
不同程度BPH 患者行等离子电切术治疗的效果比较	485
马伟雄 汤金荣 俞国锋 等	
多房囊性肾细胞癌影像学特征与病理学关系的研究	489
刘静 李玲 李莹莹 等	
泽桂癃爽胶囊联合克拉霉素缓释片治疗 IIIA 型前列腺炎的效果观察	492
胡春晖	
中老年男性代谢综合征与前列腺增生关系的研究	495
李荣均 伍建锋 刘映云 等	
舒适护理在良性前列腺增生治疗中的应用价值	499
平艳芳 黄毅林 王宝红 等	
中性粒/淋巴细胞比值对非肌层浸润性膀胱癌膀胱灌注化疗疗效的预测价值	503
钱苏波 沈海波 虞永江 等	
经尿道 19 μm 钴激光膀胱肿瘤切除术的疗效与安全性分析	506
李鼎 苗晓林 王建卫 等	
窄带显像膀胱镜引导经尿道膀胱肿瘤电切术在预防膀胱肿瘤术后复发中的应用价值	508
杨冰 周哲 何赛男 等	
Fibulin - 1 基因表达与肾细胞癌的关系研究	512
刘佳勋 夏建宇 於建鹏	
表阿霉素在泌尿系肿瘤术后应用的副反应危险因素分析	515
蔡维敏 陈婷婷 陶石	
输尿管软镜钬激光碎石联合排石颗粒治疗肾结石的临床研究	519
刘义迅 肖峻 苏红 等	
等体温冲洗液在经皮肾镜钬激光碎石术患者中应用的效果观察	522
张小琼 夏伟平 刘秋秋	
广东东莞地区 416 例泌尿系结石成分分析	525
李志斌 何利兵 杨春亭 等	
经尿道半导体激光汽化术治疗出血性放射性膀胱炎	529
刘成 姚东伟 刘雪军 等	
不同导尿时机对老年手术患者尿道黏膜损伤、膀胱刺激征及血流动力学影响	532
马力 张学能 李英	
腔内两根双 J 管治疗单根双 J 管无效的良性输尿管狭窄疗效观察	536
刘杰 王伟 胡雪辉 等	
醋酸去氨加压素联合索利那新对原发性遗尿症的疗效分析	539
刘杰 岑敏 王冠	
经皮肾镜碎石术后致尿源性脓毒血症的危险因素研究	542
钟新泰 龙兆麟 吴世皓 等	
尿源性脓毒血症的相关因素分析及早期诊断和治疗	546
谢圣陶 陈广瑜 汤尧 等	

彩色多普勒超声在高龄孕妇中对泌尿系统畸形胎儿的产前诊断价值分析 黄晓东 徐娟 李晓璇 等	550
精索血管解剖在经腹股沟下途径显微镜精索静脉结扎术的临床应用 李实	554
国内泌尿男性生殖系统结合文献中诊断试验性研究的文献质量评价 李利军 黄明伟 熊国兵 等	558
内皮细胞 Glycocalyx 成分在尿毒症患者及健康人血清中的差异表达 孔祥雷 韩雯雯 苏红 等	563
血液透析患者中心静脉狭窄的临床特点、血管腔内治疗的效果观察 阿地拉·阿布里孜 依力夏提·依麻木	567
维持性腹膜透析患者血清 25 羟维生素 D 浓度及影响因素分析 张悦 刘晓斌 华佳 等	570
左卡尼汀对尿毒症行维持性血液透析患者营养状况和心功能的影响 罗进辉	574
肾脏局部血管紧张素受体表达与 IgA 肾病病理损伤的相关性 张铮 卓莉 杨悦 等	577
中医疗法联合血液净化在急性肾功能衰竭患者中的应用效果 王廷叶	581
骨髓干细胞转分化为肾祖细胞并参与修复急性肾脏损伤的研究 谢晓强 杨恩明 杨水法 等	584

## 临床报告

回肠代输尿管术后并发症并文献复习(附 1 例病例) 李於航 汤召兵 唐观林	591
重复肾重复输尿管畸形伴同侧输尿管癌一例报告并文献复习 胡少华 李承勇 赵振理	594

## 综述

Ⅲ型前列腺炎发病机制中细胞因子研究进展 王培宇	596
循环 MicroRNAs 在前列腺癌诊疗和预后中的研究进展 孙磊	600
不同甲基化分析技术在前列腺癌研究中的现状 林富祥 刘久敏	603
钬激光前列腺剜除技术总结 黎礼元	607
输尿管软镜治疗肾结石术后结石残留诊治进展 刘万樟 方立	611
晚期膀胱癌的临床治疗进展 李波	614
尿路感染与泌尿生殖道菌群的关系与非培养诊断方式 郝莎莎 王艳 唐一琳 等	617
Th22 细胞与自身免疫疾病及相关肾损伤的关系 甘露	620
终末期糖尿病肾病的肾脏替代治疗研究进展 王思静	623
IgA 肾病中西医免疫抑制治疗研究现状 王青青 卢嫣	626
SnoN 在肾脏纤维化中的作用及机制研究进展 张小欢 刘丽荣 郭兵	631
Mindin 与糖尿病肾病 岑洁	635
体外膜肺氧合相关急性肾损伤研究进展 边帆 戚宇辉	638

## Responsible Institution

National Health and Family Planning Commission of the People's Republic of China

## Editorial Director

YAN Han

## Sponsor

Chinese Medical Association

42 Dongsi Xidajie, Beijing 100710, China

Hunan Medical Association

80Mawangdui South Road, Changsha, Hunan 410014

## Editing

Editorial Board of International Journal of Urology and nephrology

80 Mawangdui South Road, Changsha Hunan 410014

Tel and Fax: 0731 - 84472665

[Http://www.gjmnxtzz.com](http://www.gjmnxtzz.com)

## Publishing

Editorial Board of International Journal of Urology and nephrology

80 Mawangdui South Road, Changsha, Hunan 410014

Tel and Fax: 0731 - 84472665

## Printing

Hunan Agricultural Scientific Research Institution Printing Factory

## Distributor

Changsha paper and Magazine Distribution Bureau

Overseas China International Book Trading Corporation

## Subscription

Local post offices

## ISSN

ISSN 1673-4416 CN 43-1460/R

## Copyright © 2017 by the

## Chinese Medical Association

No content published by the journals of Chinese Medical Association may be reproduced or abridged without authorization. Please do not use or copy the layout and design of the journals without permission.

All articles published represent the opinions of the authors, and do not reflect the official policy of the Chinese Medical Association or the Editorial Board. The copyright is clearly specified

## PROSTATIC NEOPLASMS COLUMN

### ORIGINAL ARTICLES

The change of GSH on the mitochondrion in prostate cancer cells LNCaP by DHT and FLU	481
Xie Jiaokui, Chen Haiwen, Zhang Shengru, et al.	
Efficacy of bipolar transurethral plasmakinetic prostatectomy in patients with different levels of benign prostatic hyperplasia Ma Weixiong, Tang Jinrong, Yu Guofeng, et al.	485
Multilocular cystic renal cell carcinoma: imaging and pathology correlation Liu Jing, Li Ling, Li Yingying, et al.	489
Effect of Zeguilingshuang combined with clarithromycin for type IIIA prostatitis Hu Chunhui	492
Relationship between metabolic syndrome and benign prostatic hyperplasia in elderly men Li Rongjun, Wu Jianfeng, Liu Yingyun, et al.	495
The clinical value of comfort care in the surgical treatment of benign prostatic hyperplasia Ping Yanfang, Huang Yilin, Wang Baohong, et al.	499
Neutrophil to lymphocyte ratio and pathological response to bladder perfusion chemotherapy in patients with non-muscle invasive bladder cancer Qian Subo, Shen Haibo, Yu Yongjiang, et al.	503
Efficacy and safety of 1.9 μm thulium laser in treatment of bladder tumor Li Ding, Miao Xiaolin, Wang Jianwei, et al.	506
Application value of narrow band imaging in prevention of recurrence of bladder tumor after transurethral resection of bladder tumor Yang Bing, Zhou Zhe, He Sainan, et al.	508
Clinical significance of Fibulin-1 expression in renal cell carcinoma Liu Jiaxun, Xia Jianyu, Yu Jianpeng	512
Analysis of risk factors of adverse reaction of epirubicin in the postoperative patients with urinary tract cancer Cai Weini, Chen Tingting, Tao Shi	515
Clinical research on flexible ureteroscopy and laser lithotripsy combined with Paishi granule in treatment of patients with renal calculi Liu Yixun, Xiao Jun, Su Hong, et al.	519
Effect of such body temperature washing liquid in patients who undergoing percutaneous nephrolithotomy with holmium laser lithotripsy Zhang Xaoqiong, Xia Weiping, Liu Qiuqiu	522
Composition analysis of urolithiasis for 416 cases of Dongguan area Li Zhabin, He Libing, Yang Chunting, et al.	525
Transurethral diode laser vaporization in the treatment of hemorrhagic radiation cystitis Liu Cheng, Yao Dongwei, Liu Xuejun, et al.	529
Effects of different time for urethral stent placement on elderly patients with urethral mucosa, bladder irritation syndrome and hemodynamic Ma Li, Zhang Xueneng, Li Ying	532
Treatment of ureteral stricture by simultaneous placement of two ipsilateral ureteral stents Liu Jie, Wang Wei, Hu Xuehui, et al.	536
Effect of sibufenacin with desmopressin acetate monotherapy on children with monosymptomatic nocturnal enuresis Liu Jie, Cen Min, Wang Guan	539

<b>Clinical study of risk factors for urosepsis after percutaneous nephrolithotomy</b>	542
Zhong Xintai, Long Zhaolin, Wu Shihao, et al.	
<b>Analysis of related factors and early diagnosis and management in urinary sepsis</b>	546
Xie Shengtao, Chen Guangyu, Tang Yao, et al.	
<b>Color Doppler ultrasound prenatal diagnosis of fetal malformation of the urinary system value analysis in pregnant women in elderly</b>	550
Huang Xiaodong, Xu Juan, Li Xiaoxuan, et al.	
<b>The clinical application of anatomy of spermatic cord vessels in subinguinal microscopic varicocelectomy</b>	554
Li Shi	
<b>Quality assessment of the diagnostic accuracy studies of the male genitourinary tuberculosis in China</b>	558
Li Lijun, Huang Mingwei, Xiong Guobing, et al.	
<b>The serum expression of the endothelial glycocalyx in uremic patients and healthy individuals</b>	563
Kong Xianglei, Han Wenwen, Su Hong, et al.	
<b>Clinical characteristics of center vein stenosis in patients with hemodialysis and the effect of endovascular treatment</b>	567
Abulizi·Adila·Yimamu·Yilixiati	
<b>Serum 25-hydroxy vitamin D level and its influencing factors in maintenance peritoneal dialysis patients</b>	570
Zhang Yue, Liu Xiaobin, Hua Jia, et al.	
<b>Effects of L-carnitine on nutritional status and cardiac function in maintenance hemodialysis patients with uremia</b>	574
Luo Jinhuai	
<b>Expression of angiotensin receptors in renal biopsy tissue from IgA nephropathy patients and its relationship with pathological injury</b>	577
Zhang Zheng, Zhuo Li, Yang Yue, et al.	
<b>Curative efficiency of traditional Chinese medicine combined with hemopurification on acute renal failure</b>	581
Wang Yanfei	
<b>Transdifferentiation<sup>?</sup> of bone marrow-derived cells into renal stem cells contribute to renal recovery after ischemia-reperfusion injury in mice</b>	584
Xie Xiaoqiang, Yang Enming, Yang Shuifa, et al.	
<b>CLINICAL REPORT</b>	
<b>Postoperative Complications of the Ileoureteral Substitution and Literature Review( appendix of 1 Typical Case)</b>	591
Li Yuhang, Tang Zhaobing, Tang guanlin	
<b>Ureter and kidney duplication with ureteral carcinoma on the same side: one case of report and literature review</b>	594
Hu Shaohua, Li Chengyong, Zhao Zhenli	
<b>REVIEWS</b>	
<b>Advances in cytokines of chronic prostatitis/chronic pelvic pain syndrome research</b>	596
Wang Peiyu	
<b>Review of Characterization of microRNAs for diagnosis and prognosis of prostate cancer</b>	600
Sun Lei	
<b>The status of different methylation analytical techniques in prostate cancer</b>	603
Lin Fuxiang, Liu Jim ing	
<b>Holmium laser enucleation of the prostate (HoLEP): a technical summary</b>	607
Li Liyuan	
<b>The treatment progress of stone residues after flexible ureteroscopic lithotripsy for renal calculi</b>	611
Liu Wanzhang, Fang Li	
<b>Progress in clinical treatment of advanced bladder cancer</b>	614
Li Bo	
<b>The relationship between urinary tract infections and the microbiota of urogenital tract and the uncultivated diagnosis method</b>	617
Hao Shasha, Wang Yan, Tang Yilin, et al.	
<b>The relationship between Th22 cell, autoimmune disease and its relevant renal injury</b>	620
Gan Lu	
<b>Research progress of the renal replacement therapy for End-stage diabetic nephropathy</b>	623
Wang Sijing	
<b>Status of Immunosuppressive agents of Chinese and Western medicine for IgA nephropathy</b>	626
Wang Qingqing, Lu Yan	
<b>The function of SnoN in the pathogenesis of renal fibrosis and research progress</b>	631
Zhang Xiaohuang, Liu Lirong, Guo Bing	
<b>Mindin and diabetic nephropathy</b>	635
Cen Jie	
<b>Extracorporeal membrane oxygenation and acute kidney injury</b>	638
Bian Fan, Qi Yuán 万方数据	